
 

 

 

 

       Dariusz Kapinos      
    Emilia Skrzypczyńska 
Radni Miasta Częstochowy 

 

 

Częstochowa, 26.07.2022r. 

 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 W związku z niepokojącymi wiadomościami które do nas docierają 

dotyczącymi wycofania z kursowania w weekendy autobusu nr 100 w imieniu 

swoim, mieszkańców i mieszkanek dzielnicy Wrzosowiak oraz Ostatni Grosz, 

przedstawicieli Rady Dzielnicy Wrzosowiak oraz Ostatni Grosz zwracamy się  

z prośbą o ponowne przeanalizowanie całej sytuacji, uwzględniając fakt, że 

dzielnica Ostatni Grosz oraz Wrzosowiak ma ograniczone możliwości 

komunikacyjne w związku z przebudową DK 1, zaznaczając również, że autobus 

ten znacznie ułatwił możliwości przemieszczania się w trudnym czasie 

przebudowy.  

 Liczymy na pozytywne rozpatrzenie naszej prośby i zostawienie autobusu 

nr 100 kursującego w tygodniu oraz w weekendy.  

 

 


